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Sitno dnia, 23 lutego 2024 r. 

ST.0002.VIII.60.2024 

 

Protokół Nr LX/2024 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 23 lutego 2024 r. 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3) Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji: 

a) Protokół Nr LIX/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 26 stycznia 2024 r. 

4) Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5) Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej(424), 

b) w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej 2022-2030+ Partnerstwa z obszaru 

Skierbieszowskiego Parku Krajobrazowego (425), 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024 (426), 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2036 (427), 

6) Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7) Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

8) Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy, 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

3. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

4. Adam Mazurek, 

5. Leszek Krzysztof Kozak,  

6. Krzysztof Zwolak, 

7. Tomasz Gąsior,  

8. Grażyna Małgorzata Blaszka, 

9. Tomasz Ożga, 

10. Krzysztof Blaszka, 

11. Jan Andrzej Ryszczuk. 

12. Lech Brzozowski,  

Radni nieobecni: 

1. Violetta Iwona Wiech, 

2. Radosław Kwapisz, 

3. Kamil Pyś. 
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Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady                

LX Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Krzysztofa 

Senia, Sekretarz Panią Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią Marzenę Futymę 

Sawicką, p.o. Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, Panią 

Alicję Szopa Kierownik GOPS, Pana Andrzeja Juszczaka Kierownika Podatków i Opłat, Pana 

Piotra Harczuka Kierownika Referatu Utrzymania i Rozwoju Infrastruktury, Pana Zenona 

Kupca Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, Pana Krzysztofa Prokopowicza Obsługa Rady 

Gminy i Radnych, Mieszkańca z Bożego Daru, Sołtysów i Radnych 

Na sali obrad podczas LX Sesji obecnych było 12 Radnych. 

Lista obecności Radnych – załącznik nr 1. 

Lista obecności gości – załącznik nr 2. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
05

 i trwały do godz. 14
30

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 11 Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Krzysztof Zwolak, Pan Adam Mazurek. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 8 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieoddanych – 0, 

nieobecnych - 4 (Radosław Kwapisz, Violetta Wiech, Lech Brzozowski, Kamil Pyś). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (2).  

Komisja została powołana. 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu.  

 

a) Protokół Nr LIX/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 26 stycznia 2024 r. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 26 stycznia 2024 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 11 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

9 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 4 

(Radosław Kwapisz, Violetta Wiech, Lech Brzozowski, Kamil Pyś). 



 

3 

 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 
  

Ad 4. 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

  

Pan Zenon Kupiec zabrał głos przywitał się z Wójtem, Radą Gminy i gośćmi. Dokonał 

podsumowania ostatniej kadencji, wtrącił, że wykonano ponad 30 km dróg powiatowych. 

Podziękował Wójtowi jak i Radnym za to, że dołożyli się do każdej inwestycji drogowej jaka 

miała miejsce na terenie gminy Sitno. W dalszej części wymienił zrealizowane odcinki 

drogowe na terenie gminy Sitno. Nadmienił o znaczeniu budynku ODR Sitno – własność 

skarbu Państwa. Wspomniał, że dzięki Wójtowi i Radzie Gminy została uchwalona zmiana 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sitno – podziękował za ww. 

działanie, dzięki temu gmina się rozwija. Podziękował za współpracę. Omówił jakie 

inwestycje będą realizowane na terenie gminy. Nadmienił o przepisach jakie wchodzą dot. 

szerokości dróg. Cała wypowiedz Pana Zenona Kupca od 06:00:00 do 00:32:24 pod linkiem: 

https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b. 

Pan Przewodniczący powiedział, że dziękuje za te słowa i podsumowanie kadencji 

dodał, że Rada Gminy Sitno zawsze głosowała w partycypacji kosztach pod adresem budowy 

poszczególnych dróg. Uchwały podejmowane były praktycznie jednogłośnie. Podziękował 

Panu Wójtowi, Skarbnik Gminy oraz pracownikom  Urzędu Gminy. 

 Pani Roksana Kotarska zapytała Pana Zenona Kupca jakie plany ma pod adresem 

drogi powiatowej 3271L, nawierzchnia po sezonie zimowym jest bardzo złym stanie 

technicznym. Na moście pomiędzy Cześnikami a Cześnikami – Kolonia są dwie dziury 

drogowe zasypane tłuczniem. Nie ma dobrych warunków do jazdy. Zapytała czy będzie coś            

w związku z powyższym realizowane. 

 Pan Zenon Kupiec zaznaczył, że dziury drogowe zostały pozasypywane w związku              

z niebezpieczeństwem na drodze. Odniósł się do tematu bobrów. 

Pani Roksana Kotarska powiedziała, że chodzi jej o cały odcinek drogowy. 

Pan Zenek Kupiec poprosił o propozycję pozbycia się bobrów. 

 Pani Roksana Kotarska dodała, że odnośnie bobrów sprawa jest już załatwiona, 

potrzebuje informacji na temat realizacji odcinka drogowego. Część drogi jest zrobiona                  

w systemie nakładkowym, a cała reszta jest w złym stanie technicznym. Chciałaby się 

dowiedzieć czy ta droga będzie przebudowana czy zastosowana zostanie inna forma naprawy. 

 Pan Zenon Kupiec powiedział, że ten temat będzie poruszany. Poprosił Pana Wójta, 

żeby zajął się powyższym i przed sesją powiatową porozmawiał ze Starostą i Dyrektorem, a 

on będzie to pilotować. Nawiązał do ilości wykonanych dróg, wsparcia europosłów jak i 

również przez Pana Krzysztofa Gałaszkiewicza. Do końca kadencji jest poparcie, jak zostaną 

jeszcze, Pan Wójt również startuje, ale nie tylko Pan Wójt ale też i inni, kto się określi, kto 

zostanie. 

 Pan Przewodniczący zaproponował, żeby nie rozmawiać o polityce.   

https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b
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 Pan Leszek Kozak podziękował, że wspomniał o chodniku następnie poprosił o jego 

poparcie, żeby większa ilość tego chodnika została zrealizowana bo jest w złym stanie 

technicznym. Odniósł się również do połączenia poboczem asfaltowym (chodnik) 

miejscowości Kornelówki z Kolonią Sitno. 

 Pan Zenon Kupiec jest zdania, że najpierw trzeba wykonać drogę asfaltową Sitno – 

Kolonia Sitno. 

 Pan Leszek Kozak zapytał o chodnik. 

 Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że na ten temat będą trwały rozmowy. Jest zdania, że 

gmina finansowała dużo inwestycji np.: fotowoltaikę, w powiecie nie jest zła sytuacja ale 

może gmina musi złapać trochę oddechu. 

 Pan Przewodniczący dodał, że wielokrotnie było to zgłaszane i powiat wie, że taka 

inwestycja jest potrzebna. Ma nadzieję, że w przyszłości zostanie rozpatrzone pozytywnie. 

Podziękował. 

Pani Grażyna Blaszka: „Ja również skorzystam z okazji, zapytam się, czy była 

poruszana kwestia chodnika od drogi krajowej do cmentarza do cmentarza w Cześnikach. 

Bo tam było złożone pismo przez mieszkańców. Żeby zrobić właśnie ten chodnik.” 

Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że z kolegą walczył o to ale na tą chwilę nie wie.  

Pani Grażyna Blaszka: „Miały być projekty robione.” 

Pan Zenon Kupiec jest następna kadencja, a co do powyższego wrócą. Droga jest 

bardzo ruchliwa. Zrobiony jest nieduży odcinek ale jest większa potrzeba.  

 Pani Roksana Kotarska zapytała o wytyczenie pasa drogowego tak jak było w piśmie 

mieszkańców, które złożyli w poprzednim roku. 

 Pan Zenon Kupiec zapisał, chodzi o odcinek chodnika od Karpia do cmentarza. 

 Pan Tomasz Gąsior wspominał o piśmie które przekazane zostało do starostwa dot. 

odcinka drogowego w miejscowości Stanisławka – 350m. 

 Pan Zenon Kupiec odpowiedział, że wszystko zależy od wyborów, nawiązał do mostu 

w Stanisławce i połączenia gminy Skierbieszów z gminą Sitno, ale to już jest kwestia gminy 

Skierbieszów. Dodał, że wszystko zależy od wsparcia. Powiedział również o innych 

odcinkach drogowych w innych gminach na terenie powiatu zamojskiego. Na tą chwilę nie 

chce obiecywać, bo nie wie jak to się ułoży w powiecie. Wspomniał o zarządzie w powiecie i 

dyskusji na ten temat. Odniósł się do tematu bobrów. Dodał, że gmina się rozwija nawet przez 

plan przestrzennego zagospodarowania. Dalej tłumaczył jak były realizowane projekty 

drogowe i kwoty jakie trzeba było dołożyć. 

 Pan Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy chcą zabrać głos. 

Brak. 

Pan Zenon Kupiec jest zdania że dobrze by było żeby też 2 osoby reprezentacyjne  

były w powiecie zamojskim. Podziękował, Panu Przewodniczącemu.  

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie 

 

1. Uchwała Nr LX/424/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. 
w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej, 
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Na Sali obrad jest 12 radnych. 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-1, nieobecnych 

– 3 (Violetta Wiech, Kamil Pyś, Radosław Kwapisz). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (5a).  

Uchwała została podjęta. 

2. Uchwała Nr LX/425/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. 
w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej 2022-2030+ Partnerstwa z obszaru 

Skierbieszowskiego Parku Krajobrazowego 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 
 Pan Lech Brzozowski: „Ja chciałem poprosić może Pana Wójta, żeby nam przybliżył 

ten projekt ewentualnie, bo to tutaj są podane w tej strategii tematy, które ewentualnie będą 

pociągnięte, ale które tematy po prostu przez nas byłyby mile widziane. Czy w jakiś sposób 

kontynuowane.” 

 Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o zabranie głosu. 

 Pan Wójt zabrał głos, powiedział, że strategia jest obszernym materiałem. O strategii 

mówi się już od roku, kosztów żadnych po stronie gminy nie będzie, to jest dokument 

strategiczny,  który w przyszłości pozwoli gminom, które są w partnerstwie na aplikowanie o 

środki unijne z KPO czy też z konkursów ogłaszanych przez marszałka. Ogólnie można 

powiedzieć, jak się tylko dało, żeby móc złożyć wnioski zarówno na turystykę jak i wnioski 

oświatowe, na ścieżki rowerowe, elektro mobilność, czyli tak po prostu żeby nie zamknąć 

sobie drogi do aplikowania o fundusze, bo nie wie jakie będą nabory. Jeżeli ktoś chciałby 

wprowadzić jakieś zmiany czy bardziej konkretne zapisy zawsze można ją uchwałą Rady 

Gminy zmienić. Nawiązał do Strategii gminnej. Urząd Marszałkowski będzie ogłaszał 

konkursy.  

 Pan Przewodniczący powiedział jakie gminy wchodzą w skład strategii. 

 Pan Lech Brzozowski: „Rozumiem z wypowiedzi Pana Wójta, że konkretów jeszcze 

nie ma żadnych. Dziękuję Bardzo.” 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 Pan Wójt dodał, że taki dokument jest potrzeby u Marszałka, żeby móc składać 

wniosek. Wcześniej były wątpliwości czy to Rada Partnerstwa ma przyjmować strategię czy 

Rada Gminy. Bezpieczniej jest, żeby to Rady Gmin podjęły taki dokument. Dokument 

wymagany jest jeżeli chodzi o aplikowanie o środki. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-1, nieobecnych 

– 3 (Violetta Wiech, Kamil Pyś, Radosław Kwapisz). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (5b).  

Uchwała została podjęta. 
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3. Uchwała Nr LX/426/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024 

 

 Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. Poprosił Panią Skarbnik o szczegółowe 

omówienie zmian zawartych w uchwale budżetowej. Cała wypowiedz od 00:56:46 do 

01:02:43. Link: https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b 

 Pan Przewodniczący zapytał czy występują jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 3 (Violetta Wiech, Kamil Pyś, Radosław Kwapisz). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (5c).  

Uchwała została podjęta. 
 

4. Uchwała Nr LX/427/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2036 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała jest konsekwencją poprzednio 

podjętej uchwały. 

Pani Skarbnik uszczegółowiła zapisy, dodała: wypowiedz od 01:03:43 do Link: 

https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 3 (Violetta Wiech, Kamil Pyś, Radosław Kwapisz). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr LX/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 lutego 2024 r. (5d).  

Uchwała została podjęta. 
Pan Przewodniczący zarządził 10 min przerwę. 

Po przerwie. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

Pan Wójt poinformował o: 

1. Podziękował za miłe słowa Zastępcy Przewodniczącego Powiatu Zamojskiego                        

i współpracę. Przytoczył jego słowa w których to powiedział, że gmina musi wziąć 

oddech w sprawie inwestycji. Zaprzeczył temu ze względu na to, że jeżeli powiat wystąpi 

z jakąś propozycją inwestycji to gmina dołoży się do niej. Deklaruje z Radnymi, że tak się 

stanie. Gmina obecnie realizuje szereg inwestycji: fotowoltaikę, autobusy i drogi, 

natomiast chce podkreślić, że tego oddechu nie potrzebuje, ponieważ jeżeli powiat w tym 

roku zaplanuje inwestycje powiatowe na gminie Sitno to on i Radni deklarują ich 

realizację. Zdjęte zostało 3 000 000 zł z deficytu z planowanych obligacji zostawili dla 

bezpieczeństwa 1 000 000 zł, nie jest powiedziane że te obligację będą w tym roku 

emitowane. 120 000 zł wpisano dodatkowo na remonty dróg, 70 000 zł na drogę z FOGR 

Rozdoły, pierwsza w lewo, środki własne gminy, projekt przedszkola w Jarosławcu. 

https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b
https://sitno.sesja.pl/portal/videos/bce76c06-fbc8-410b-b801-7baf9667177b


 

7 

 

Starali się na to wszystko zabezpieczyć środki, które będą w przyszłości potrzebne. 

Poprosił Pana Zenona Kupca, żeby działał w powiecie, a jeżeli chodzi o drogę o której 

Pani Roksana Kotarska wspomniała w planach powiatowych jest modernizacja 

kompleksowa drogi Powiatowej od Jarosławca Górnego od krajówki, poprzez Boże Dar, 

Cześniki, Cześniki –Kolonie, Niewirków, aż do Kotlic. Poprosił go żeby pilnował, żeby ta 

droga nie wyskoczyła z planu, bo planowana jest na 2025 rok. Wszyscy czekają na tą 

drogę. Mieszkańcy Bożego Daru, Jarosławca Górnego wystosowali pismo do powiatu. 

Tam chodzi o chodnik albo o utwardzone pobocze. Jeżeli wyjdzie w tym roku to na 

pewno ją dofinansują. Jeżeli chodzi o przełożenie chodnika w Kornelówce zostanie 

dołożone 80 000 zł. Dobrze byłoby żeby powiatowy połowę. 

Pan Zenon Kupiec dodał, że analizując wydatki, które są to słowa uznania dla Skarbnik, 

że te środki będą zabezpieczone. Potrzeb jest bardzo dużo. Do sesji ma się spotkać 

Starosta z Dyrektorem. Omówił specyfikę realizacji projektu drogowych. Dodał, że 

kolega Pan Zwolak będzie temat drogi pilotował. Myśli, że Pan Wójt na spotkaniu to 

poruszy. Nawiązał do komisji, sesji i realizacji inwestycji drogowych. 

2. 30 stycznia br. podpisał umowę z wykonawcą na zadanie pod nazwą rekreacyjne                    

i turystyczne zagospodarowanie miejscowości Horyszów Polski oraz Boży Dar. Wartość 

zadania opiewa na kwotę 482 804 zł. Chodzi o boisko i parking przy cmentarzu, łącznie                

z altanką, z oświetleniem i Boży Dar teren przy domu ludowym. 

3. 3 lutego br. w Kolonii Sitno odbył się bal charytatywny, podczas którego zbierali karmę 

dla zwierząt ze schroniska.  

4. 7 lutego br. w Komendzie Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Zamościu odbyło się 

uroczyste pożegnanie Komendanta Miejskiego PSP Jacka Sobczyńskiego, który po 17 

latach pełnienia funkcji Komendanta przeszedł na emeryturę. 

5. 8 lutego br. podpisał z Wojewodą Lubelskim umowy na realizację zadań z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, a mianowicie na przebudowę drogi gminnej w miejscowości 

Rozdoły - 573 m. Druga droga, na którą podpisała umowę, to jest przebudowa drogi 

gminnej miejscowości Sitno - 195 m  - ODR. 

6. 9 lutego br. nastąpiło podsumowanie konkursu Tygodnika Zamojskiego na seniora roku. 

Naszą gminę reprezentowały 2 Panie, Pani Alicja Maria Czusz z Cześniki – Kolonia                

i Pani Kazimiera Pieńkosz z Kornelówki. 

7. 19 lutego br. wystosował pismo do RDOŚ w Lublinie z prośbą o udzielenie informacji              

w zakresie etapu postępowania w sprawie wydania decyzji środowiskowej dotyczącej 

rozbudowy drogi krajowej nr 74 w Jarosławcu. Do dnia dzisiejszego odpowiedzi nie 

otrzymali. W rozmowie telefonicznej uzyskali odpowiedz, że postępowanie jest w toku. 

8. 9 lutego br. odbyło się również walne zebranie roczne lokalnej grupy działania Ziemia 

Zamojska. 

9. Ogłoszony został przetarg na zakup 4 autobusów, 1 busa dla gminy Sitno. 

10. Ogłoszono również drugi przetarg na budowę boiska wielofunkcyjnego przy szkole 

podstawowej w Cześnikach. W pierwszym przetargu nie wpłynęła żadna oferta. 

11. Zebrania strażackie - zostały jeszcze 2 zebrania w najbliższą sobotę w Kolonii Sitno                    

i w Stabrowie. 

12. Trwa realizacja montażu paneli fotowoltaicznych z pierwszego przetargu dla 

mieszkańców z gminy. W najbliższych dniach ogłoszony zostanie przetarg na drugi etap 

fotowoltaiki w gminie Sitno, czyli kolejnych 300 mieszkańców będzie mogło skorzystać z 

dofinansowania- 3.2 KW poziom współfinansowania chce zachować na obecnym 

poziomie. 

13. Ogłoszony zostanie przetarg na budowę świetlicy Jarosławiec osiedle. 
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14. Kończy się realizacja podziałów geodezyjnych przy drodze Wólka Horyszowska -  

Stabrów następnie przejdą do projektowania drogi. 

15.  Projektowana jest również droga Cześniki – Kolonia – łącznik długi (zgodnie z 

ustaleniami ma mieć poszerzony pas drogowy). 

16. Zabezpieczone zostały środki na dokumentację projektową Przedszkola w Jarosławcu.  

17. 21 marca br. odbędzie się Międzygminny Konkurs Poezji Śpiewanej. 

Na zakończenie dodał, że w związku z tym, że zbliżają się wybory, może zaistnieć potrzeba 

skorzystania ze świetlic wiejskich, czy z remiz strażackich na zebrania. Poprosił o zgłaszanie 

powyższego do Urzędu Gminy Sitno, żeby można było koordynować terminy spotkań. Na 

koniec odpowiedział na pytania radnych w zakresie zebrań wiejskich. W marcu będą 

organizowane zebrania a na nich poruszane zostaną tematy bonusów frekwencyjnych, żeby 

mieszkańcy zaproponowali na co wydatkowane środki - 30 000 zł Czołki, 20 000 zł Boży 

Dar, 10 000  zł dla Jarosławca. 

Pan Przewodniczący dodał, że nic nie stoi na przeszkodzie żeby przeznaczyć po 10 000 zł na 

każde sołectwo w Jarosławcu. 

18. Trwają prace związane ze zrównaniem czy też poprawianiem dróg po zimie. Jeżeli chodzi 

tutaj o drogę w Kolonii Sitno czkają na płyty betonowe z wojska – 400 m. Poprawiona 

została droga na Horyszów - Nowa Kolonia – Stara Kolonia, Kornelówka – Kolonia. 

Chciałby podziękować wszystkim za te lata współpracy. Za to, co udało im się zrealizować. 

Myśli, że nie ma radnego, który byłby zawiedziony i  pokrzywdzony. Złożył podziękowania 

za te wszystkie zrealizowane inwestycje. Życzy wszystkim tego, żeby się spotykali na tych 

komisjach, sesjach. Podziękował zawypowiedz. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za obszerne sprawozdanie. 

Podziękował za te miłe słowa pod adresem radnych, że ta współpraca się układała. 

Współpraca była wzorcowa. 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Przewodniczący poprosił o wysypanie materiału kamiennego na 5- arówkach na 

osiedlu. 

Pan Leszek Kozak odniósł się do poprawienia drogi Kornelówka – Kolonia. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej sprawie zostało wysłane pismo do Nadleśnictwa 

Krasnystaw. 

Pan Leszek Kozak zapytał z jakich środków został sfinansowany samochód strażacki 

w Stabrowie. 

Pan Wójt odpowiedział, że z wydatków na straże pożarne. W roku budżetowym na 

straże jest 600 tys zł. 

Pan Leszek Kozak odpowiedział, że mogli kupić samochód z napędem. 

Pan Wójt nie chce decydować za zarząd OSP. Wspomniał gdzie zostały zakupione i 

przekazane wozy strażackie. 

Pan Zenon Kupiec chciałby zapytać czy Wójt może zagwarantować autobus na strajki 

rolnicze. Dodał, że rolnicy mogą również jeździć na własną rękę. 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina jak może to pomaga, oczywiście wszystko zgodnie 

z przepisami prawa. Gmina organizuje wyjazdy na targi rolnicze na szkolenia itp. 

Pani Roksana Kotarska poprosiła żeby lampa która jest koło Pana Tukiendorfa 

świeciła dłużej. 

Pan Wójt dodał, że Rada Gminy musi ustalić w jakich godzinach mają się zapalać i 

gasić lampy uliczne. Na ten temat są różne głosy. Muszą sprawdzić punkty zapalania. 
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Prawdopodobnie będą musieli zmienić czas oświetlenia na całej linii, bo na jednej lampie 

czasu oświetlenia nie przestawi. 

Pani Roksana Kotarska powiedziała, że rozumie. 

Pan Przewodniczący uważa, że do godz. 22.00 powinno oświetlenie uliczne działać. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o lampę która jest uszkodzona w jego miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że usterka została naprawiona. 

Pan Adam Mazurek, zgłosił, żeby naprawić kosz na śmieci na przystanku koło remizy 

w Czołkach, poprawić znaki drogowe na drogach gminnych i poprosił o żużel w celu naprawy 

dróg, poprawa ubytków na drogach gminnych. 

Pan Wójt odpowiedział, że żużel mogą zamówić, pismo zostało wysłane do powiatu  

w  sprawie zamontowania 2 luster. 

Pan Tomasz Ożga zgłosił, że jest jedna niedziałająca lampa, dodał, że jest 

przewrócony znak w jego miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest przygotowywana i opracowywana organizacja ruchu 

drogowego na cały odcinek drogi gminnej od powiatówki do Pani Grażynki oraz                         

w Jarosławcu przy blokach rondo. 

Pan Przewodniczący przekazuje informacje, że ma powstać mini rondo. 

Pan Jan Ryszczuk zgłosił przewrócony znak 5 t. 

Pan Eugeniusz Grela zaproponował, żeby postawić ograniczenie prędkości, znak 

uwaga straż przy Remizie OSP w Jarosławcu Górnym. 

Pan Lech Brzozowski: „Dziękuję, bardzo chciałem podziękować, Panie Wójcie za tą 

w imieniu mieszkańców, za tą podsypkę ładną tego żużlu na tych drogach dojazdowych 

między kolonią Nową, a Starą. Bardzo ładnie to wyszło, akurat wczoraj sobie tam 

przejechałem i chciałem też podziękować za tą barierkę, która naprawdę ładnie wyszła.  

To jest dla wykonawców duża pochwała, jest zrobiona fachowo, nie ma się do czego 

przyczepić. No i jeszcze winien Panu jestem wyjaśnienia, bo Pana nie było do końca na sesji,  

wczoraj nie znaczy na poprzedniej sesji, tak czuję, jakby to było wczoraj. No tam troszeczkę 

zamieszania było, no i muszę się troszkę odnieść do tych spraw. Nie mogę tego pominąć, bo 

pierwsza sprawa ja wiem, że może z tego z tej mojej bezładnej gadaniny wynikło mogło 

wyniknąć, że tam Pan się poczuł, czy Pani Skarbnik jakoś tam dotknięta tym tymi 

zamieszaniami budżetowymi. Zresztą Pan to zasugerował nie, więc ja pragnę wyjaśnić, że nic 

takiego w stosunku do Państwa nie miałem na myśli, a moja wypowiedź była po prostu 

związana z procedowaniem tego, a konkretnie z postawą Pana Przewodniczącego. Nie 

ukrywam, że postawa nie była wyraźna Pana Przewodniczącego w tej sprawie, bo troszkę 

gubił się w zeznaniach, jak on to mówi lubi mi przycinać, że ja się gubię w zeznaniach. Gubił 

się zupełnie w zeznaniach jeśli chodzi o ten budżet. Pierwsze, że on był tak ta świetlica, która 

widzę, już idzie, była ustawiana, że nie wszyscy wiedzieli, o co chodzi, nawet gdy 

zaglądaliśmy tam wyraźnie, to opisane dobrze nie było. No Pani Skarbnik, ja rozumiem,  

że ma tabelarycznie to sobie wszystko robi. Nie musi nam to tak dokładnie przedstawiać,  

ale ten, który się o to ubiega powinien zwłaszcza, że tutaj sugerowanie później mi, że ja 

chciałem, żeby osiedle jeździło po żużlu to jest zupełnie nadużycie,  bo pierwsza sprawa, że 

byłem wśród tych i jestem ciągle, którzy Panu Przewodniczącego, ten 1 000 000 zł, 

umożliwili wzięcia zrobienia tych dróg, no i Pan Przewodniczący tak szybko nie powinien 

zapominać o czymś takim. Później sugerować mi, że ja tam coś jestem jakiś wsteczny, że tam 

czegoś tam nie chcę Panu udzielić, a jak Pan poprosił kolegów wtedy o 1 000 000 zł i dostał 

go i teraz też powinien w ten sam sposób podejść do tej sprawy, a nie robić kombinacje takie 

rzeczy zabierać mi głos, poczuwać mnie tam kolegami, bo to muszę przyznać, też muszę o to 

powiedzieć. Chociaż to nie jest przyjemne dzisiaj podsumowujemy, ale złe rzeczy też  

musimy podsumować. To nie może być tak, że robi się jakieś takie ja wiem, ja miałem 
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wrażenie, że to jest kiepska sztuka teatralna i trzeba klakierów, którzy w odpowiednim 

momencie na hasło poklepią i to tak wyglądało tylko w drugą stronę. Pan Przewodniczący 

sobie tam pozwalał dyrygować ten, nie ten tamten Krzysiu, pozwolił sobie tam wskoczyć na 

mnie niegrzecznie, zresztą, ale nie mam pretensji. Młody jest, on jeszcze wiele się nauczy. 

Także to było nie w porządku i tutaj w tej sprawie od razu zgłaszam. Było to nie w porządku, 

mocno, nie w porządku. Jeszcze że ważniejsza, bo to są szczegóły drobne z naszego 

funkcjonowania. Idzie dobrze jak zauważył Pan Radny i zauważyli państwo też wszyscy, że 

idzie dobrze, nie ma co mówić, bardzo dobrze idzie, szwankują nasze wzajemne relacje rady 

są pod psem, bardzo źle prowadzone są, i to jest wina Pana Przewodniczącego, to jest wina 

Pana Przewodniczącego, bo zaniedbał prace komisji i wziął to na siebie. I swoje pomyłki 

próbuje zrzucać na tego, kto tam coś zgłasza, takie troszkę pokrętne rzeczy. Sztuka była 

kiepska ta ostatnia, nie ma co Pan żałować, że Pan nie był, ale mi to się jednoznacznie 

kojarzyło z Moralnością Pani Dulskiej mieli wszyscy w średniej szkole taką lekturę to jest to 

rodzaj jakiegoś kołtunizmu, taka postawa, gdzie się skręca w lewo, w prawo, kombinuje, 

wygina, aby wyszło na moje. Niedobrze, to jest i na spacerze był Krzysiu, na ten Kopiec 

Kościuszki, słynny z Moralności Pani Dulskiej nie wiem, czy młodzi może nie mieli tej 

obowiązkowej lektury w średniej szkole ja miałem i większość powinno mieć z państwa, bo 

większość jednak starszych jest, ale tam jest scena znamienna Fenicjanie, gdzie jesteś? Mówi 

nie wiem, pogubiłem się. Pani Dulska pyta męża, a on odpowie, a ona się pyta ile kroków 

masz? On mówi tysiąc ileś tam. No to jesteś dopiero na Zwierzynieckiej. No to my też tak 

chodzimy troszkę od czasu do czasu tym spacerkiem w koło stołu i udajemy, że idziemy na 

Kopiec Kościuszki. To jest, Panie Przewodniczący, nie w porządku, ja muszę Pana 

skrytykować, bo Pan mi kupę nerwów zabrał w tej kadencji, kupę nerwów mi Pan zabrał i ja 

nie mogę przejść do porządku dziennego. Całe szczęście, że mamy Pana Wójta. Muszę to 

podkreślić, który jest człowiekiem konkretnym i on to wszystko ratuje, bo Pan usiadł w 

dobrym miejscu, pomiędzy Panem Wójtem, który pisze uchwały, propozycje, a 

przydzielaniem tego i Pan sobie tutaj w tym miejscu bardzo ładnie idzie w lewo, w prawo, w 

prawo, w lewo i osiąga to co chce, a jak się ktoś czai no to szpicą go atak frontalny. No i tak 

to wygląda, ale to już kończmy z tym ważniejszą rzecz mam. Chciałem zapytać, bo nie 

doczekałem się w tej dyskusji,  chociaż kilka razy pytałem na temat tych dróg, które niestety 

nam zostają, te drobne drogi na tych wsiach, ja to widziałem od swojej strony, że my 

usiądziemy i zastanowimy się, jak te drogi, w jakiej kolejności  w pierwszej kolejności zrobić, 

ale widzę, że to koniec kadencji poszedł już jak zwykle budżet, na ten wyborczy i o tych 

drogach troszkę zapomnieliśmy, a ich jest bardzo dużo, ich jest bardzo dużo. Pan Wójt 

wspominał o tej w lewo na Rozdołach. Najwięcej jest na Rozdołach u Tomka Gąsiora. 

Niestety, no i staraliśmy się to wyrównać, ale tam była taka dysproporcja, że to się nie dało 

wyrównać. Mogliśmy teraz pod koniec coś tam więcej pociągnąć, ale poszliśmy po 

świetlicach po tym po tamtym. I pieniądze są jedne takie, jakie mamy, takie mamy, takie moje 

zdanie jest, jeśli ktoś się nie zgadza proszę bardzo mnie w jakiś sposób wyprowadzić z tego 

mojego myślenia. Jest druga sprawa, tak u mnie na wsi Stara Kolonia - 2 domy są na 

żużlówce, stoją. Trzeba, by było to to jak najbardziej. Rozdoły jedna wieś idzie, jest tam 

jeszcze co najmniej dwie. Kornelówka w Królówce jest najgorzej. Przecież tamte domy, które 

są prawie pod Borowiną Sitaniecką, to one jeszcze kawał tego żużlu mają ho, ho, ho, do 

siebie, a jak wiem z tego, że. To już nie nasze jest. Te ostatnie 3 domy. Aha, czyli jak Kolonia 

- Kolorówka jest skończona. Nie jest skończona. No w każdym bądź razie co mi dało do 

myślenia dzisiaj ta strategia nie, czyli jak jesteśmy bliżej, to Pan Wójt jak już będzie omawiał 

te wszystkie rzeczy z tymi z wójtami należącymi, przede wszystkim ze Skierbieszowem, 

trzeba było tam jakąś wspólną inwestycje podjąć, żeby tą drogę skończyć i żeby ta droga już 

była tak, jak należy, żeby po prostu Panowie jak my wyglądamy, gdy my rzucamy się na 
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drogi gdzieś tam w terenie, gdzie ludzie  nie mieszkają, a ludzie mieszkają przy żużlówkach. 

To jest dla gminy wstyd. Mówię otwarcie, ja od siebie powiem, że ja, gdy przyszliśmy do tej 

rady i ten plan wykonaliśmy, taki zaplanowaliśmy, że my skończymy tę sprawę. I nie dużo 

nam brakowało. Gdybyśmy się przyłożyli, a nie zaczęli szarpać w lewo prawo, 

skończylibyśmy to mielibyśmy sprawę dróg zamkniętą i można by było przystąpić do innych 

rzeczy. Ale niestety i własne interesy przeważyły nad wspólnym. I tutaj muszę powiedzieć, że 

rada nie stanęła na wysokości zadania, ale no wina jest taka przeważnie nie tych z dołu, tylko 

tych z góry. Dyskusja była uciążliwa, tutaj nie da się ukryć, chwilami była niemożliwa do 

zrealizowania, bo ciągle ktoś przeszkadzał. Jakieś tam takie ja już nie będę wspominał o tych 

grach operacyjnych itd. bo to już jest tyle razy klepane, że szkoda gadać, ale gdyby się 

złożyło, tak kończę już, że Pan Wójt trafiłby nam się taki, jak Pan Przewodniczący, który 

myśli o swojej pozycji i jak to działać, to my byśmy leżeli i kwiczeli. Całe szczęście, że to się 

rozłożyło w jedną i w drugą stronę. Przy bardzo konkretnym Panie Wójt, Panu Wójcie jest 

mało konkretny Pan Przewodniczący, który wszystko każe, pisać na piśmie, nie wiem, czy nie 

pamięta, a od dyskusji ucieka jak diabeł od święconej wody. To wszystko. Dziękuję bardzo.” 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  

Pan Wójt zabrał głos podziękował za wyjaśnienie odnośnie poprzedniej sesji. 

Troszeczkę, dwuznacznie to zabrzmiało. Na pewno na jednej z komisji padło pytanie, czy my 

możemy ten wniosek z polskiego ładu zmienić (dot. świetlicy w Jarosławiec Osiedle). 

Odpowiedział, że tak czekał na propozycję 2 miesiące, na zmianę, bo w ostatnim naborze 

można zakres rzeczowy czy inwestycje zmienić, natomiast nikt takiej propozycji nie złożył. 

Stara się przekazywać informacje, a nie kłamać. Nie padł taki wniosek, więc zrozumiał, że 

jest pełna zgoda i należy go przyjąć do budżetu, co więcej Państwo, Radni głosowali nad 

budżetem. Odnośnie tej drogi w Nowej Kolonii to podziękowania należą się mieszkańcom, 

którzy ją tam rozciągnęli, bo gmina przywiozła  żużel, a mieszkańcy własnymi siłami żużel 

rozsunęli. Więc prosi przekazać podziękowania mieszkańcom miejscowości. Gdyby tak było 

na każdej miejscowości było by dużo łatwiej. 2 budynki w Starej Kolonii droga jest w 

projekcie geodeta pracuje nad tym, żeby wydzielić z gruntu wspólnotowego teren pod drogę, 

bo tam jest wspólnota – ok. 2,5 ha, będzie realizować. Może powiedzieć o planach oprócz 

tych dróg, które mamy w tym roku, budżecie to tak chce zrobić na pewno drogę w Stabrowie 

- reformie, ponieważ mieszkańcy jadą przez pewnym odcinek przez LHS. Mieszkańcy zebrali 

zgody na poszerzenie tych dróg. Geodeta o tym wie. Horyszów - Nowa Kolonia jeżeli będzie 

fundusz remontowy. Podobnie jak w poprzednim roku, zrobiony został z funduszy 

remontowych Jarosławiec Górny i Rozdoły - Podźródła. Na razie nie ma żadnych programów. 

Z realizacją dróg gminnych są dwa lata do przodu. Na spotkaniu w dniu 29 września 2021 r. – 

przyjęty został plan realizacji dróg. Przedstawił w skrócie realizację inwestycji drogowych. 

Zostały odcinki drogowe w których należy zgłaszać geodecie żeby wyznaczył szerszy pas 

drogowy. Z planem realizacji dróg są do przodu. Powiatówki to Sitno – Kolonia Sitno, 

Krajówka do Kotlic i droga do Senior +. 

 Pan Lech Brzozowski: „Panie Wójcie, nie moją intencją było tego rozliczanie, bo ja 

wiem, że to w planie wszystko jest dobrze zrobione. Nie mam żadnych zastrzeżeń pod tym 

względem, tylko moją intencją było uczulenie tam, gdzie ludzie mieszkają, no to trudno, żeby 

zostawali przy żużlówkach, jeśli my idziemy już naprawdę ostro, bo to jest, jak to się mówi, 

wizytówką gminy jest nie najlepszy odcinek, tylko najsłabszy. To tak, jakby do beczki jak jest 

dziura na dole nie napełni się nigdy i na tym to mniej więcej polega. Trzeba to po prostu 

zrobić. Ja to uczulam, bo ja mieszkałem przy żużlówce,ja mieszkałem dużo lat i wiem, co to 

jest, w zimie jest, jak nie ma śniegu, jest wieczne błoto, a w lecie jest wieczny kurz i to a tam 

Ci Państwo dwoje mieszkają tam przy tej Starej Kolonii, to tam przecież cały PGR zwozi 

zboże, żniwa, tam jest taki kurz, ja tam jeździłem z wodą na Miączyn, tam jest taki kurz, że 
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udusić się, idzie to wszystko, płynie do nich na podwórze. No i tak, dziękuję, bardzo nie 

przedłużam.” 

 Pan Zenon Kupiec zapytał czy będą wykonywane remonty bieżące. Wspomniał o 

poszerzeniu drogi do krajówki. Zapytał czy będzie jakiś plan.  

Pan Wójt odpowiedział, że remonty będą realizowane. 

 Pan Przewodniczący zapytał o drzewa rosnące w granicy działki - zagrażające życiu.  

Pan Wójt odpowiedział, że powyższy zakres zadania zapisany jest w  kodeksie cywilnym, 

można podciąć gałęzie jeżeli wystają poza granicę działki sąsiada. Gmina nie ma możliwości 

reagowania. Zaproponował porozmawiać z Radcą Prawną. 

 Pan Zenon Kupiec odnośnie zakrzaczenia Sitno – Jarosławiec, będzie aplikowany 

środek żeby krzewy nie odrastały. 

 Mieszkaniec Bożego Daru przywitał się z obecnymi na sesji Rady Gminy. Odniósł się 

do wypowiedzi Pana Brzozowskiego, ma wrażenie, że po raz kolejny Pan Brzozowski się 

zagalopował zrzucaniem oskarżeń pod adresem Pana Przewodniczącego. Zapytał czy 

Jarosławiec Osiedle ma zostać bez świetlicy, bo Panu Brzozowskiemu się to nie podoba. 

Dodał, że ma takie samo prawo do posiadania budynku użyteczności publicznej, jak pozostałe 

miejscowości. Podziękował za wypowiedz.  

Pan Przewodniczący podziękował za wsparcie. 

Pan Lech Brzozowski: „Pani bardzo nieuważnie słuchała.” 

Mieszkaniec z Bożego Daru odpowiedziała, że bardzo uważnie słuchał. 

Pan Lech Brzozowski: „Ja nie miałem żadnych obiekcji co do świetlicy, tylko do 

sposobu przekładania ją przez budżet, Pani wszystko się jednakowo kojarzy. Nie chcę 

wchodzić w dyskusję, mam do Pana Wójta, mam prośbę, Panie Wójcie, chciałem zgłosić te 

psy. Te psy tu chodzi, taka banda psów bezpańskich, no i miałem nieszczęście trafić na nich 

na spacerze w lesie. Dobrze, że dobrze, że nie miałem wnuka ze sobą, bo czasami go biorę, 

ale już ostatnio, jak słyszałem o tych psach, to uważałem, no i wpadły na mnie za sarną 5 

psów, całe szczęście, że nie w całej bandzie, bo były mnie pogryzły wpadł pierwszy i ja nie 

widziałem, że reszta za nim pędzi, a że stanął i zaczął mi się przyglądać, no to na wszelki 

wypadek łapnąłem, to co tam miałem w ręku i go pogoniłem. Gdy zawrócił, doleciało 4. 

Także to były ułamki sekund. Gdyby wpadły, wszystkie pogryzłyby mnie nie opędziłby się od 

5 psów. Trzeba z tym zrobić porządek, bo to jest bardzo niebezpieczne, ludzie się mocno 

skarżą, to trzeba odstrzelić albo odłowić. I jeszcze druga sprawa, bo to odnośnie tych psów 

akurat z tej samej branży, bo i wilki. Pojawiła się wataha wilków i to wiem od osoby 

bezpośrednio, też zainteresowanej, bo pojechała sobie konikiem, wierzchem w Dolnice i tam 

przy stercie takiej duża ze słomą jest - wyskoczyły. Myślała, że to psy wyskoczyło 8 wilków, 

8 i ona z początku jechała, bo mówi tam psy, to co to jej zrobią. Nie wysoko na koniu, ale te 

psy zaczęły, zaczęły ją łukiem, tzw. podkową otaczać. Dziewucha się wystraszyła, no i koń 

już też się przestraszył i przywiózł ją do domu. Gdyby spadła, nie wiem, co by było. Też 

trzeba z tym coś zrobić, a Pan, Panie Przewodniczący Mazurek, Pan nam obiecywał łowczego 

już parę, już parę ładnych miesięcy i on jakoś nie pojawia się my, byśmy to zgłosili, może 

bezpośrednio do niego i oni by coś zaczęli działać, ale już się nie doczekamy, bo kończymy tą 

kadencję. W każdym bądź razie prosiłbym Pana Wójta, żeby w jakiś sposób odpowiedział mi 

na ten temat, bo ta dziewucha była naprawdę przestraszona, tak przestraszonej jej nie widzę. 

Odważna dziewczyna jest radzi sobie z koniem, ale z taką ilością wilków to już jest wataha i 

to bardzo poważna wataha. Dziękuję bardzo.” 

Pan Adam Mazurek zapytał Pana Krzysztofa Prokopowicza ile razy było wysyłane 

zaproszenie do Pana łowczego? 

Pan Krzysztof Prokopowicz odpowiedział, że 4 razy. 
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Pan Wójt słyszał o 2 przypadkach dot. wilków ale to jest gatunek chroniony, a jeżeli 

chodzi o psy to zgłoszono i osoba podejmuje próby ich złapania pomijając kwestię kosztów, 

bo za załapanie jednego psa jest 2800 zł. Odstrzelić nie można. 

Pan Lech Brzozowski: „ On w ogóle się nie bał ten pies, on patrzył na mnie jak przez 

jakąś kurne ofiarę, sarenkę albo coś. Popatrzył się i poszedł sobie.” 

Pan Zenon Kupiec zaproponował zaczipować. 

Pan Krzysztof Blaszka zapytał czy jest możliwość połączenia odcinka od Wólki 

Horyszowskiej - Stabrów koło świetlicy? 

Pan Wójt odpowiedział, że była delegacja u niego z Reformy i tam wychodzi 2,5 km 

jeżeli by to połączył to byłoby około 4 km. Muszą sprawdzić. Trzeba pamiętać, że gmina 

będzie musiała dołożyć 50% do 4 km - 2 000 000 zł. Chciałby zrealizować tam gdzie 

mieszkają mieszkańcy. W tym roku w Stabrowie realizuje 3300 m. A jeszcze na realizację 

czeka łącznik Górna – Dolna. 

Mieszkaniec z Bożego Daru powiedział, że Pan Brzozowski nie do końca zrozumiał 

wypowiedz, chodzi o to, że rzuca bezpodstawnymi oskarżeniami, nie mając dowodów i 

podstaw prawnych w stronę Pana Przewodniczącego. Jeżeli miałby dowody, wtedy by się nie 

czepiał, natomiast nie ma tych dowodów, nie zostały one przedstawione, gdzie Pan 

Przewodniczący na ostatniej sesji zaznaczał, że jeżeli Pan będzie miał takie dowody, to wtedy 

te wnioski zostaną uwzględnione, ale ich do tej pory nie przedstawił, więc nie rozumie, 

dlaczego się czepia sposobu procedowania, jeżeli nie ma na to dowodu, że to zostało w zły 

sposób przeprowadzone, za to grozi odpowiedzialność karna nawet do roku czasu,                         

w najgorszym przypadku nawiązka od 1000 zł do 20 000 zł art. 216 i 212 kodeksu karnego. 

Podziękował za wypowiedz.” 

  Pan Lech Brzozowski: „Przepraszam Pani, może jest obrońcą Pana Przewodniczącego 

na etacie. Czy jak. No to nie rozumiem tego wcale. Ostatnio taką opinię Pani pochlebną 

dawała teraz broni Pani Pana Przewodniczącego. Ja nie wiem, o co tu właściwie chodzi, ale to 

jest co najmniej podejrzane. Dziękuję.”  

Pan Przewodniczący zabrał głos na temat pism które wpłynęły do Rady Gminy i do 

Pana Wójta w sprawie budowy drogi: 

- położenie nowej nawierzchni asfaltowej na odcinku od drogi krajowej do pana Piotra M. 

w Stabrowie, 

- wpłynęło również pismo z Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego. Poprosił 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji żeby zajęła się tą sprawą. Po sesji zapozna Panią 

Przewodniczącą Grażynę Blaszkę z materiałami. 

- Oświadczenia majątkowe mają wpłynąć do 29 lutego, za okres 2 miesięcy od 1 stycznia, a 

do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenie majątkowe za rok 2023. 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam LX Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy  

     Władysław Wydmański 


